
ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT PLE 
DE DIA  26 D’OCTUBRE DE 2011 
 
DATA........: 26 d’octubre de 2011 
 
CARÀCTER....: extraordinària  
 
COMENÇA.....: A les 21.00 hores.  
 
ACABA.......: A les 23.20 hores. 
 
LLOC........: Centre Cívic Municipal de Can Picafort (T. M. de Santa Margalida). 
 
ASSISTENTS..:  
 
Sr. Batle President:  
  Sr. Miguel Cifre Ferrer  
 
Tinents de Batle: 

 Antoni Reus Darder 
 Antonia Perelló Llull   
 Joan Monjo Estelrich  
 Guillermo Perelló Gil  
 Eugenio Garrido Vivas 
   

Regidors:    
  Beatriz Gamundí Molina  
  Miquela Pomar Gayá 
  Martí Àngel Torres Valls  
  Rocio Romero Galera  
   Juan Quetglas Gaya   
  Ana Maria Rodríguez Arbona   
  Maria del Carmen Rosselló Roig 

Jaime Malbertí Mandilego  
Pedro Mas Carbonell  

  Andrés Aulet Riera  
  Juana Ana Llull Molinas  

 
   
Actua com a secretari: Joan Seguí Serra, secretari accidental de la corporació. 
 
A la Vila de Santa Margalida, el dia 26 d’octubre de 2011, quan són les 21.00 hores, es reuneixen al 
Centre Cívic Municipal de Can Picafort (T. M. de Santa Margalida) els regidors a dalt anotats, a fi de 
dur a terme una sessió extraordinària del Ple de l’Ajuntament, sota la presidència del Batle, Sr. Miguel 
Cifre Ferrer i assistits pel secretari accidental de la corporació, el Sr. Joan Seguí Serra, que dóna fe de 
l’acte. 
 
Una vegada comprovat que hi ha el quòrum suficient per a la constitució vàlida del Ple, el Sr. Batle 
declara oberta la sessió, i abans de debatre els punts de l’ordre del dia, intervé el Sr. Batle donant la 
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paraula als portaveus dels diferents grups, començant pel que obtingué menys vots, amb motiu de la 
celebració del ple amb caràcter extraordinari a Can Picafort (T. M. de Santa Margalida). 
 
El tinent de batle, Sr. Joan Monjo, comenta que el seu grup està molt content de celebrar un plenari 
a Can Picafort. Espera seguir-ne celebrant a Can Picafort i Son Serra, a fi que la descentralització del 
poder de Santa Margalida sigui una realitat. És una manera d’apropar l’Ajuntament als ciutadans. 
 
Acte seguit, pren la paraula el portaveu Jaume Malberti (CPU) agraint l’assistència del públic. 
També comenta que el seu grup està molt content amb la celebració d’aquest ple a Can Picafort, i 
espera celebrar-ne mes. 
 
Per la seva part, el portaveu Martí Torres (PP) també agraeix l’assistència del públic i comenta que el 
seu grup recolza aquesta iniciativa i espera que aquest ple a Can Picafort no sigui el darrer. No obstant, 
demana que consti en acta la pregunta que formula al Secretari sobre la possibilitat legal de celebrar 
plens fora de l’Ajuntament. 
 
Respon el Secretari dient que segons el ROF, les sessions del ple s’han de celebrar a la sala de plens 
de la casa consistorial, excepte casos de força major. 
 
El Sr. Torres demana ser informat de si actualment existeix força major. 
 
Respon el Secretari dient que el saló de plens de la casa consistorial està disponible. 
 
El Sr. Torres demana si algun regidor pot recórrer els acords del ple d’avui per aquest motiu. 
 
Respon el Secretari dient que tots els regidors han estat convocats, i amb la totalitat de l’assistència 
recolzen la postura. 
 
En resum, la intenció del Sr. Torres era deixar clar els aspectes legals, però reitera el suport del seu 
grup a la celebració de plens a Can Picafort. 
 
A continuació intervé el portaveu Antoni Reus (SPC) recordant que aquesta iniciativa era un 
compromís del seu grup. 
 
Des del punt de vista del Batle, la norma reglamentària que obliga a celebrar els plens a la casa 
consistorial és antiga i està desfasada. En tot cas, considera que informar i fer participar la ciutadania 
és força major. Comenta que SPC defensa la democràcia, i mentre encapçalin l’Ajuntament es 
celebraran plens a Can Picafort i Son Serra. 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
PART RESOLUTÒRIA 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE DIA 26 DE 
SETEMBRE DE 2011. 
 
Seguidament i conformement amb el disposat a l’article 91 del Reglament d’organització, 
funcionament i règim jurídic de les entitats locals, el Sr. Batle demana si qualque membre dels 
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assistents ha de formular cap observació a l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària de l’Ajuntament 
Ple de dia 26 de setembre de de 2011, i que s’ha repartit oportunament amb la convocatòria. 
 
Passat a votació i no havent-hi formulat cap observació, s’aprova per unanimitat dels assistents 
l’esborrany de l’acta sotmesa a consideració.  
 
 
2.- RATIFICACIÓ DEL DECRET DE BATLIA SOBRE SOL·LICITUDS AL CONSELL 
INSULAR DE MALLORCA D’INCLUSIÓ DE PROJECTES EN EL PLA INSULAR 
D’OBRES I SERVEIS (POS) 2012.  
 
Es presenta el Decret de Batlia de dia 13 d’octubre de 2011, el qual diu: 
 
"Vista la convocatòria del Consell de Mallorca, adoptat pel Ple del Consell de Mallorca de data 17 de 
maig de 2011, per a la presentació de les sol·licituds d’inclusió del projectes en el pla insular d’obres i 
serveis de 2012. 
 
Ateses les necessitats d’infraestructura i serveis municipals i atesa la conveniència i oportunitat de 
finançament de l’execució dels projectes següents per ordre de prioritat: 
 

• “Proyecto de saneamiento campo de futbol Santa Margalida”, redactat per Emilio Pou Feliu amb 
un pressupost de 64.977,10 €.  

• “Ampliación Polideportivo”, redactat per Maria Marqués García amb un pressupost de 
436.186,96 €. 

• “Proyecto Piscina Infantil”, redactat per Maria Marqués García amb un pressupost de 26.655,17 
€. 

• “Proyecto Pista Paddle”, redactat per Maria Marqués García amb un pressupost de 85.7898,46 €. 
• Compra de be moble: adquisició de vehicle de la brigada d’obres 1 amb un pressupost de 

32.130€ 
• Compra de be moble: adquisició de vehicle de la brigada d’obres 2 amb un pressupost de 

20.300€ 
 

 
Atès que el ple de l’Ajuntament de Santa Margalida, en data de dia 30 de juliol de 2007, va aprovar 
l’acord que seguidament es transcriu: 
 
 
“1r. Efectuar, en favor de la Batlia, una delegació genèrica d’atribucions, incloent la facultat de dictar 
actes administratius definitius que afectin a tercers, en les matèries següents: 
 

a) (...) 
b) Sol·licitud, tramitació i resolució de tota classe de subvencions a les administracions públiques 

estatal, autonòmica, insular i d’altres organismes públics en matèries de competència 
plenària.” 

 
Aquesta Batlia, per motius d’urgència, pel present resol: 
 
 

1r.Aprovar l'expedient de sol·licitud de finançament al Consell Insular de Mallorca per a les obres i 
subministraments anomenades:   
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• “Proyecto de saneamiento campo de futbol de Santa Margalida, amb un pressupost 

d'execució per contracte de 64.977,1€ i demanar la seva inclusió en el Pla d'Obres i Serveis 
per a 2012.  La subvenció a fons perdut que se sol·licita puja a un import de 38.986,26 € ( 60 
%), essent l'aportació municipal de 25.990,84 € ( 40%). 

 
• “Ampliación Polideportivo”, amb un pressupost d’execució de 436.186,96 € i demanar la 

seva inclusió en el Pla d'Obres i Serveis per a 2012.  La subvenció a fons perdut que se 
sol·licita puja a un import de 218.093,48 (50%), essent l'aportació municipal de 218.093,48 € 
(50%). 

 
• “Proyecto Piscina Infantil”, amb un pressupost d’execució de  26.655,17 € i demanar la 

seva inclusió en el Pla d'Obres i Serveis per a 2012.  La subvenció a fons perdut que se 
sol·licita puja a un import de 13.327,59 €. (50%), essent l'aportació municipal de 13.327,59 € 
(50%). 

 
• “Proyecto Pista Paddle”, amb un pressupost d’execució de 88.183,68 € i demanar la seva 

inclusió en el Pla d'Obres i Serveis per a 2012.  La subvenció a fons perdut que se sol·licita 
puja a un import de 44.091,84 € (50%), essent l'aportació municipal de 44.091,84 € (50%). 

 
• Compra de be moble 1: substitució de vehicle de la brigada d’obres 1 amb un pressupost de 

32.130€ i demanar la seva inclusió en el Pla d'Obres i Serveis per a 2012.  La subvenció a 
fons perdut que se sol·licita puja a un import de 19.278 € (60 %), essent l'aportació municipal 
de 12.852 € ( 40%). 

 
• Compra de be moble 2: substitució de vehicle de la brigada d’obres 1 amb un pressupost de 

20.300€ i demanar la seva inclusió en el Pla d'Obres i Serveis per a 2012.  La subvenció a fons 
perdut que se sol·licita puja a un import de 12.180 € (60 %), essent l'aportació municipal de 
8.120 € ( 40%).  

 
2n.- Aprovar la tramitació dels projectes de les obres i subministraments de referència. 

 
3r.- Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del Pla d'Obres i Serveis 

de 2012 i al Reglament de Cooperació Municipal del CIM. 
 
4t.- Sotmetre  aquesta resolució a la ratificació de l’Ajuntament Ple.” 
 
 

INTERVENCIONS: 
 
En primer lloc pren la paraula el portaveu Antoni Reus (SPC) dient que, entre altres, s’inclouen les 
obres de sanejament del camp de futbol de Santa Margalida, consistents en fer arribar el clavegueram 
al camp de futbol, les obres d’ampliació del poliesportiu de Can Picafort, i la compra de dos vehicles 
per la  brigada d’obres. 
 
Acte seguit, el portaveu Jaume Malberti (CPU) comenta que estan a favor d’alguns dels punts i els 
agradaria poder votar per separat. Per altra part, considera que el cost de l’ampliació del poliesportiu 
és elevat i no disposen de l’avantprojecte. 
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Acte seguit, el portaveu Martí Torres (PP) comenta que li semblen bé el sanejament del camp de 
futbol i els dos vehicles de la brigada, pel que també demanaran la votació per separat. No obstant, pel 
que fa a les obres del poliesportiu, recorda que en aquests casos, l’anterior equip de govern feia venir 
els tècnics per explicar els projectes, explicació que nota a faltar actualment. Es a dir, considera que 
l’obra és necessària, però cal una explicació tècnica i que els diferents grups disposin del projecte, atès 
l’elevat cost de les obres. 
 
Per la seva part, el portaveu Antoni Reus (SPC) recorda que des de la comissió informativa els 
diferents grups han pogut veure els projectes i consultar els tècnics. 
 
Acte seguit, el tinent de batle, Sr. Joan Monjo, comenta que la pista de pàdel serà semblant a la de 
Santa Margalida. Recorda que quan es convoca un ple o una comissió, hi ha una carpeta amb tots els 
punts, a disposició de qui ho desitgi consultar. Per altra part, és cert que han trobat dins el calaix el 
projecte de sanejament, elaborat per l’anterior equip de govern, però també han trobat dins el calaix 
altres projectes, que no  serveixen, i un munt de factures sense pagar, algunes d’elles de fa alguns 
anys. Pel que fa al POS, recalca que gran part de la inversió es destina a Can Picafort, perquè els 
anteriors equips de govern no hi havien destinat gairebé res. 
 
El Sr. Malbertí puntualitza que el seu grup està d’acord amb la inversió, però considera que els manca 
informació. 
 
Per la seva part, el Sr. Torres sol·licita novament la votació per separat de les obres. 
 
Respon el Batle recordant que el punt és la ratificació d’un decret. El decret és únic, i per tant, la 
votació és única. 
 
El Sr. Torres demana que consti en acta que “el nostre grup s’abstendrà, si bé estam a favor de totes 
les obres. Si s’hagués votat per separat, sols ens hauríem abstengut en el cas del poliesportiu, no per no 
estar-hi d’acord, sinó per manca d’informació”. 
 
El Batle reitera que es tracta de la ratificació d’un decret. Pel que fa a la manca d’informació, recorda 
que els regidors poden consultar els expedients. Per altra part, comenta que algú haurà de donar 
explicacions sobre les obres que es varen dur a terme a la biblioteca de Can Picafort abans de les 
eleccions, i que actualment suposen un perill. Considera que durant l’anterior legislatura, els recursos 
del POS es varen destinar a posar ciment als voltants de l’Església de Santa Margalida. 
 
El Sr. Malbertí reitera que el seu grup està d’acord amb la inversió, però els manca informació. 
 
El Sr. Torres recorda que durant l’anterior legislatura, amb els recursos del POS, es dugué a terme 
l’escoleta de Santa Margalida. Pel que fa a la biblioteca de Can Picafort, puntualitza que han caigut 
algunes peces del forro. 
 
El Sr. Monjo puntualitza que els projectes no hi son, perquè sols s’han realitzat els avantprojectes. 
Quan el Consell acordi les subvencions, es realitzaran els projectes. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per majoria (9 vots a favor (6 Spc + 
3 CxI) i  8 abstencions (5 PP + 3 CPU)), acorden ratificar íntegrament el Decret abans esmentat. 
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3.- EXAMEN  I APROVACIÓ PROPOSTA DE REGULARITZACIÓ DE SALDO DEL 
COMPTE 5700 CAIXA MUNICIPAL. 
 
Es presenta la proposta de Batlia de dia 14 d’octubre de 2011, la qual diu: 
 

“Vist als informes d’intervenció inclosos dins els comptes generals dels darrers anys, i 
informant que el saldo del compte 57000 Caixa Municipal és de 146.297’08 €, import no existent dins 
la mateixa. El mencionat import fa referència a una sèrie d’incidències comptables, les quals estan 
incloses dins els exercicis pressupostaris del 1986 al 2000. 

 
Observades les actes de les Comissions Especial de Comptes, on es posa de manifest aquest 

assumpte, demanant  rectificació del saldo de compte 5700 Caixa Municipal, s’ha procedit pel 
departament de Tresoreria i Intervenció s’ha procedit a la depuració del mencionat saldo, resultat del 
mateix; 

 
- S’ha de regularitzar devolucions de les fiances fetes però no comptabilitzades (garanties 

definitives i provisionals) per un import de 131.265’98 €. 
- S’han detectat ingressos realitzats al compte 5700 improcedents per error, per un import de 

6.491’41 € 
- S’ha detectat un pagament realitzat pel compte 5700 improcedent per error, que ascendeix a 

2.163’48 €. 
- De l’import de 10.703’17 € no ha estat possible trobar la corresponent justificació comptable i 

documental. 
Tot això, tal i com es desprèn de l’informe del departament de Secretaria, Tresoreria i Intervenció 

de data 13 d’octubre de 2011, annex a la present proposta. 
 
Per tot això, aquesta Batlia proposa al Ple, l’adopció del següent acord: 
  
1). Donar de Baixa el saldo del compte 5700 Caixa Municipal, per un import de 146.297’08 €, amb 
els termes que consten a l’informe annex i que es considera part integra d’aquest acord. 
 
2). Que aquest acord s’acompanyi a la liquidació i al Compte General del pressupost municipal 2011. 
 
No Obstant, el Ple acordarà” 
 
El contingut de l’informe  emès pel Departament de Secretaria, Tresoreria i d’Intervenció, de dia 13 
d’octubre de 2011, és del següent tenor: 
 
"ASSUMPTE: REGULARITZACIÓ SALDO CAIXA MUNICIPAL (COMPTE 5700) 
 
El que subscriuen el Secretari: Joan Seguí Serra, la Tresorera: Francisca Segui Serra i la Interventora: 
Margarida Quetglas Ferragut en relació als imports que figuren com existències dins la Caixa 
Municipal a les Actes d’Arqueig que es venen realitzant durant els darrer 10 anys emeten el següent 
informe. 
 
Una vegada comprovats els assentaments i demès documentació comptable obrant en els arxius 
municipals, malgrat la dificultat i compleixat de dit examen i recerca, s’ha pogut arribar  a la 
justificació d’error que es contenen en aquest informe: 
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A part de l’anterior com podem observar als informes d’intervenció inclosos dins els comptes generals 
dels darrers anys, el saldo del compte 57000 Caixa Municipal és de 146.297’08 €, import no existent 
dins la mateixa. El mencionat import fa referència a una sèrie d’incidències comptables, les quals 
estan incloses dins els exercicis pressupostaris del 1986 al 2000, com podem observar en el requadre 
posterior: 
  

DATA SALDO INCIDENCIES 
DATA 
INCID. ACCIÓ 

Nº 
ASSENT. QUANTITAT € 

S 
RESULTANT

         

31/12/2010    146.297,08           

A  ESC.ESTIU 1999/2000 TRASPAS C.M. 2124 /2000 -        69.196,00    -           415,88     

    A B. MARCH     

         

B  XEC GTIA. 1998 DEV/CANCEL. 4036/1998 - 14.765.355,00    -      88.741,57     

C  XEC GTIA. 1998 DEV/CANCEL. 5559/1998 -        79.960,00    -           480,57     

D  ERROR COMPT 1998 CORRETGIR 2897/1998 -      320.000,00    -        1.923,24     

      -      320.000,00    -        1.923,24     

E  ERROR COMPT 1998 CORRETGIR 2896/1998 -      185.392,00    -        1.114,23     

      -      185.392,00    -        1.114,23     

F  ERROR COMPT 1998 PAG.DE VALORS 5093/1998         359.973,00             2.163,48     

         

G  XEC GTIA.PROV. 1997 DEV/CANCEL. 1708/1997 -      220.000,00    -        1.322,23     

         

H  XEC GTIA. 1996 DEV/CANCEL. 1693/1996 -   1.030.135,00    -        6.191,24     

         

I  XEC GTIA. 1995 DEV/CANCEL. 1207/1995 -      210.000,00    -        1.262,13     

J  ERROR COMPT 1995 DIFERENC. 2154/1995 -             100,00    -               0,60     

         

K  XEC GTIA 1993 DEV/CANCL. 1166/1993 -      262.927,00    -        1.580,22     

         

L  XEC GTIA. 1992 DEV/CANCL. 2582/1992 -      863.119,00    -        5.187,45     

M  XEC GTIA.PROV. 1992 DEV/CANCL. 493/1992 -      393.113,00    -        2.362,66     

N  XEC GTIA. PROV 1992 DEV/CANCL. 917/1992 -   3.101.359,00    -      18.639,54     

O  XEC GTIA.PROV. 1992 DEV/CANCL. 914/1992 -      234.951,00    -        1.412,08     

P  XEC GTIA. PROV 1992 DEV/CANCL. 916/1992 -      234.951,00    -        1.412,08     

Q  XEC GTIA. PROV 1992 DEV/CANCL. 915/1992 -      234.951,00    -        1.412,08     

         

R  XEC GTIA. 1990 DEV/CANCEL. 1949/1990 -        90.000,00    -           540,91     

         

S  XEC GTIA. 1986 DEV/CANCEL. 286/1986 -      120.000,00    -           721,21     

         

      - 22.560.928,00    -    135.593,91          10.703,17   
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La majoria d’incidències fan referència a talons sense que és fessin efectius contra l’Ajuntament , xecs 
bancàries relatius a garanties definitives i provisionals de contractes realitzats dins els corresponents 
exercicis, amb data de venciment, com podem veure del següent requadre: 
 
DENOMINACIÓ IMPORT PTS DATA  DATA VENCIMENT 
XEC 393.113,00   10/03/1992 NO VENCIMENT 

XEC 217.000,00   14/04/1997 30/04/1997 

EFECTIU 3.000,00       

PAGARE 14.765.355,00   NO NO VENCIMENT 

PAGARE 79.960,00   21/12/1998 NO VENCIMENT 

XEC 1.030.135,00   29/03/1996 13/04/1996 

XEC 262.927,00   18/03/1993 NO VENCIMENT 

XEC 210.000,00   13/02/1995 NO VENCIMENT 

PAGARE 863.119,00   NO NO VENCIMENT 

PAGARE 3.101.359,00   15/05/1992 15/05/1992 

PAGARE 234.951,00   15/05/1992 15/05/1992 

PAGARE 234.951,00   15/05/1992 15/05/1992 

PAGARE 234.951,00   15/05/1992 15/05/1992 

XEC 90.000,00   15/09/1990 NO VENCIMENT 

XEC 120.000,00   01/08/1985 15 DIES DATA REGISTRE 

TOTAL PTS 21.840.821,00       

TOTAL € 131.265,98 €     
  
 
En quant als xecs o pagares relatius a les garanties provisionals cal esmentar que tenen com a finalitat 
evitar que el licitador retiri la seva oferta entra tant no hagi adjudicat definitivament el contracte 
corresponent. Considerant que tots els contractes relatius als anteriors xecs o pagares han estat 
adjudicat en la seva totalitat i per tant procedeix a la devolució o cancel·lació de la garantia 
provisional. 
 
En quant a les garanties definitives cal ressaltar que les obres executades que resten pendent tornar la 
garantia són les següents: 
 
ANY ADJUDICATARI NATURALESA 

1998 OBRES D'AVUI INFRAESTRUCTURA SOLARS SECTOR 11 

1998 CONSTRUCCIONES LLULL-VAQUER, S.L CARRERS JAUME II-JAUME III 

1996 DIRPRO, S.L CENTRE CIVIC S.S 

1995 CONSTRUCCIO TAFE, S.A EXPLOTACIÓ PLATGES C.P 1995 

1993 N-CLIMA AIRE ACONDICIONAT 

1992 HNOS NADAL, S.C  MURO DE CERRAMIENTO CEMENTERIO MUN 

1990 PALOMA MALMIERCA NETEJA COL·LEGI VORAMAR 

1986 JUAN SIQUIER BACHEO CAN PICAFORT 

      

      
 
   
Dels contractes abans relacionats no consta cap tipus d’expedient d’incompliment dels mateixos, i que 
donades les dades de contractació han exhaurit el termini d’execució o durada del contracta. Procedint 
la seva devolució o cancel·lació. 
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A part de l’anterior cal esmentar que la quantitat de 10.703’17 € no ha estat possible localitzar l’origen 
d’aquest fons, que procedeixen de exercicis anteriors a 1986 ja que comprovades les actes d’arqueig 
dels exercicis inclosos dins els requadre anterior (2000-1986), quadren amb les dades comptables. 
També cal fer referència que no ha estat possible localitzar la comptabilització de tres xecs bancaris 
existents dins la caixa municipal relatius als exercicis 1983 i 1981, els quals ascendeixen a 8.745’97 €.   
 
La regularització del saldo del compte 5700 és realitzarà mitjançant els següents assentament 
comptables: 
 
1). Per regularitzar devolucions de les fiances fetes però no comptabilitzades (garanties definitives i 
provisionals), que afecten als apartats B,C,G,H,I,K,L,M,N,O,P,Q,R,S del primer requadre del present 
informe, es regularitzarà mitjançant el següent assentament: 
 
        

131.265,95  561 DEPÒSITS A C/T A 5700 CAIXA MUNICIPAL 131.265,95  

              
 
 L’assentament comptable emprar és NPP-009. 
 
2).  En quant als ingressos realitzats al compte 5700 improcedents per error, més concretament les 
operacions A,D,E i J. 
 
1999: Error A: fa referència als assentaments número 4429 i 4430 (escola d’estiu de 1999), dins el 
present exercici es va realitzar la totalitat de l’ingrés de l’escola d’estiu dins el compte 5700,  no 
obstant les despeses (relatives als dos assentaments anteriors) que ascendeixen a 69.196 € van ser 
pagades pel Banc. Atès tot l’anterior dins el compte 5700 Caixa Municipal no s’hauria d’haver 
ingressat la totalitat dels ingressos de l’escola d’estiu si no la part corresponent de la totalitat menys 
els 69.196 € o realitzar un traspàs als bancs corresponents. 
  
1998: Error D i E: fa referència als assentament número 2896 i 2897 de 1998, dins l’exercici 
corresponent hauria d’haver estat un pagament des de la Caixa municipal i realment es va 
comptabilitzar un ingrés dins la mateixa.   
 
Error J (any 1995) fa referència a una error comptable, es va comptabilitzar un ingrés de 87.800 pts, 
quan realment l’ajuntament havia ingressat 87.700 pts, el número d’assentament és el 2154 de 1995. 
 
 

              
6.491,41  6799 ALTRES PERDUES EXERCICIS ANTERIORS A 5700 CAIXA MUNICIPAL 6.491,41  

              
 
 
3). Per Regularitzar un pagament realitzat pel compte 5700 improcedent per error, fa referència a la 
lletra F del primer requadre. 
 
1998: Error F; fa referència a un aval comptabilitzat en el compte de valors “06001” i tornat (pagat) 
des de la caixa municipal. Pel que realment el que s’hauria d’haver realitzat es la devolució de l’aval 
des de el compte de valors. El número d’assentament comptable és el 5093/ 1998. 
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2.163,48  5700 CAIXA MUNICIPAL A 7799 ALTRES BENEFICIS EXERCICIS ANTERIORS 2.163,48  

              
 
 
4). Tal i com hem mencionat anteriorment una vegada realitzada la conciliació de la caixa municipal, 
l’ajuntament de Santa Margalida té un saldo de 10.703’17 €, el qual no ha estat possible trobar la 
corresponent justificació comptable i documental. 
 
Pel que l’Ajuntament ha d’assumir una pèrdua patrimonial dels 10.703’17 €, que corresponen a la 
manca de justificació material comptable. 
 

              
10.703,17  6799 ALTRES PERDUES EXERCICIS ANTERIORS A 5700 CAIXA MUNICIPAL 10.703,17  

              
   
 
De conformitat en tot el d’abans exposat i els efectes de depurar el saldo de la caixa municipal, s’han 
de donar de baixa l’import de 146.297’08 €, que de forma errònia o injustificada apareixen a les actes 
d’arqueig com existència dins caixa. 
Aquest és el parer dels que subscriuen, no obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
 
INTERVENCIONS: 
 
Pren la paraula el Batle explicant que es tracta d’un tema tècnic, consistent en regularitzar uns saldos 
de l’Ajuntament a la Caixa, provinents d’errors de comptabilització. 
 
El portaveu Antoni Reus (SPC) puntualitza que és una rectificació contable. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, prèvia deliberació, per unanimitat 
acorden aprovar íntegrament la proposta  abans descrita i els acords que hi són proposats. 
 
 
4.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA D’ACORD SOBRE REQUERIMENT A 
L’EMPRESA SOREA EN LA CONTINUÏTAT DE LA PRESTACIÓ DEL SERVEI DE 
SUBMINISTRAMENT D’AIGUA POTABLE A CAN PICAFORT I SON SERRA. 
 
Es presenta la proposta de Batlia de dia 13 d’octubre de 2011, la qual diu: 
 
“Atès que en la sessió extraordinària urgent de la Junta de Govern Local de dia 6 de maig de 2011 es va 
acordar: 
 
“PRIMER.- Requerir a l'empresa SOREA, Sociedad Regional de Abastecimiento de Aguas, SA, en la 
seva qualitat d’actual concessionària de la gestió del servei públic de subministrament d'aigua potable 
en els nuclis urbans de Ca’n Picafort i Son Serra de Marina, la continuïtat -amb efectes del pròxim dia 
12 de maig de 2011- en la prestació de l’expressat servei públic municipal, fins que no s’hagi atorgat 
el nou contracte que actualment es tramita per a la gestió del servei de subministrament d’aigua 
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potable a Can Picafort i Son Serra de Marina, fixant-se un termini màxim fins al pròxim dia 11 de 
novembre de 2011. No obstant això, la durada de l’esmentat termini podrà finalitzar de manera 
anticipada com a conseqüència que l’Ajuntament de Santa Margalida posi en funcionament o acordi 
una nova adjudicació de la gestió de l’expressat servei públic. 
 
SEGON.- Significar que la gestió del servei públic de subministrament d’aigua potable en els nuclis 
urbans de Can Picafort i Son Serra de Marina es prestarà en les mateixes condicions que fins ara es 
venia efectuant i d’acord amb el Plec de clàusules que regeix l’esmentat contracte. 
 
TERCER.- Notificar el present acord a l’empresa SOREA SA, en la seva qualitat de concessionària 
del servei, als efectes pertinents. Així mateix, es notificarà als serveis tècnics municipals. 
 
QUART.- Sotmetre el present acord a la ratificació i aprovació del proper Plenari.” 
 
La motivació de l’anterior acord fou la complexitat del nou expedient en tràmit, singularment ve 
determinada tècnica i jurídicament  per l’absoluta necessitat de formular el corresponent inventari de 
les obres i de les instal·lacions afectats a la concessió del servei públic de referència, així com l’anàlisi 
del seu estat, amb caràcter previ a qualsevol resolució municipal. Dit inventari a dia d’avui resta 
pendent d’esser acceptat per l’Ajuntament degut a la manca d’inclusió –a l’inventari formulat per 
SOREA SA,- de totes les captacions d’aigua potable adscrites o afectades a la concessió 
administrativa del servei de subministrament d’aigua potable, motivació que actualment segueix essent 
la mateixa; si bé hem d’afegir que el nou equip de govern pretén resoldre les circumstàncies fàctiques 
següents: 
 
1.- Localitzar i valorar la possibilitat de tenir noves fonts de subministrament d’aigua potable en  el 
municipi. 
 
2.- Regular amb l’entitat autonòmica Agència Balear de l’aigua i la qualitat ambiental (Abaqua) les 
condicions del cabal i el preu per a l’aportació d’aigua potable des de la xarxa insular en alta. 
 
3.- Regularitzar els sondejos existents en el camp de municipal de pous de sa Teulada. 
 
D’altra banda, atès que la prestació del servei de subministrament d’aigua potable és un dels serveis 
mínims i obligatoris que ha de prestar aquest Ajuntament als seus conciutadans, raons d’interès públic 
aconsellen que sigui mantinguda la vigència de l’expressat contracte fins a tant hagi estat celebrat el 
nou contracte que actualment s’està tramitant per a la gestió del servei de subministrament d’aigua 
potable en Can Picafort i Són Serra de Marina, fixant un termini màxim prudencial fins al pròxim dia 
31 de desembre de 2012. L’esmentada continuïtat del contracte amb l’actual gestor de la concessió 
administrativa permetrà a l’Ajuntament donar compliment al principi de continuïtat en la prestació de 
l’expressat servei públic municipal. Tot això en aplicació del ius variandi de l'Administració. 
 
Atès que es tracta d’una gestió de servei per atendre necessitats permanents, i esdevé imprescindible 
que es continuï prestant el servei, aquesta Batlia vist l’informe del tècnic Sr. Agustí Cerveró Sánchez-
Capilla, de data 11 d’octubre de 2011, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent ACORD:  
 
PRIMER.- Ratificar l’acord adoptat en la sessió extraordinària urgent de la Junta de Govern Local de 
dia 6 de maig de 2011, abans referenciat. 
 
SEGON.- Requerir a l'empresa SOREA, Sociedad Regional de Abastecimiento de Aguas, SA, en la 
seva qualitat d’actual concessionària de la gestió del servei públic de subministrament d'aigua potable 

 11



en els nuclis urbans de Ca’n Picafort i Son Serra de Marina, la continuïtat -amb efectes del pròxim dia 
12 de novembre de 2011- en la prestació de l’expressat servei públic municipal, fins que no s’hagi 
atorgat el nou contracte que actualment es tramita per a la gestió del servei de subministrament d’aigua 
potable a Can Picafort i Son Serra de Marina, fixant-se un termini màxim fins al pròxim dia 31 de 
desembre de 2012. No obstant això, la durada de l’esmentat termini podrà finalitzar de manera 
anticipada com a conseqüència que l’Ajuntament de Santa Margalida posi en funcionament o acordi 
una nova adjudicació de la gestió de l’expressat servei públic. 
 
TERCER.- Significar que la gestió del servei públic de subministrament d’aigua potable en els nuclis 
urbans de Can Picafort i Son Serra de Marina es prestarà en les mateixes condicions que fins ara es 
venia efectuant i d’acord amb el Plec de clàusules que regeix l’esmentat contracte. 
 
QUART.- Notificar el present acord a l’empresa SOREA SA, en la seva qualitat de concessionària del 
servei, als efectes pertinents. Així mateix, es notificarà als serveis tècnics municipals. 
 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
 
INTERVENCIONS: 
 
Pren la paraula el portaveu Antoni Reus (SPC) explicant que la concessió del subministrament 
d’aigua a Can Picafort i Son Serra finalitzava l’any 2004, si bé es preveia una prorroga de cinc anys. 
Des de llavors, no s’ha resolt la concessió, i s’han anat concedint prorrogues, perquè es tracta d’un 
servei bàsic. L’actual prorroga finalitza el novembre de 2011, i es proposa una nova pròrroga fins 
desembre de 2012. Per altra part, s’està estudiant la concessió de Son Bauló. 
 
Seguidament el portaveu Martí Torres (PP), tal com va comentar a la comissió informativa, demana 
la votació per separat dels dos punts. Per una part, la ratificació de l’acord de la junta de maig del 
2011, pel que es concedí l’actual prorroga. Per altra part, la concessió de la prorroga fins a desembre 
de 2012. Des del seu punt de vista, el tema de l’aigua és complex. En qualsevol cas, presenta una 
esmena, consistent en concedir les prorrogues de mig any, tal com feia l’anterior equip de govern. I si 
s’acorda concedir la prorroga fins a desembre de 2012, presenta una altra esmena, consistent en que 
cada mig any els tècnics donin les explicacions oportunes. 
 
El Batle afirma que no s’inclouran les esmenes, perquè s’informarà mitjançant juntes de portaveus. Per 
altra part, considera que el contracte de la urbanització de Son Bauló de 1990 fou un robatori. 
 
A continuació, intervé el tinent de batle, Sr. Joan Monjo, explicant que a Can Picafort hi ha dues 
concessions. Una per la zona de Son Bauló, no finalitzada a dia d’avui, i una altra per la resta de Can 
Picafort, que acabava el 2004, prorrogable per cinc anys mes. Actualment s’estudia aquesta 
problemàtica. També recorda que el Sr. Torres va reconèixer a Sorea un dèficit tarifari, que 
repercuteix en l’augment de les tarifes. 
 
El Sr. Torres demana si es votaran els punts de la proposta separadament, tal com es va dir a la 
comissió informativa. 
 
Respon el Batle dient que la proposta és única, i per tant, la votació serà conjunta. 
 

 12



Per aquest motiu, el Sr. Torres demana que consti en acta que “votam a favor del primer punt, tal com 
ho varem fer a la junta de govern, i ara ho ratificam en el ple”. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per majoria (9 vots a favor (6 Spc + 
3 CxI) i  8 abstencions (5 PP + 3 CPU)), acorden aprovar la proposta abans descrita amb els acords que hi 
són proposats. 
 
  
5.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA DE MODIFICACIÓ DE LES RETRIBUCIONS 
SALARIALS DEL TREBALLADOR SR. ANTONI MAS I FORNERS. 
 
Es presenta la proposta de Batlia de dia 17 d’octubre de 2011, la qual diu: 
 
“Atès que Antoni Mas Forners, amb DNI 78207468Q, és treballador laboral d’aquest Ajuntament. El dia 
5 de gener de 1996 fou contractat com a encarregat de l’arxiu històric (grup professional de llicenciat en 
historia). Per decret de batlia de 15 de maig de 1998 passà a prestar serveis com a tècnic superior de 
cultura, patrimoni i normalització lingüística. 
 
Atès que a la plantilla de personal funcionari d’aquest Ajuntament figura la plaça de Tècnic 
d’Administració Especial de Cultura, grup A1, vacant en l’actualitat.  
 
Atès que entre les dues places, per l’any 2011, existeix una diferencia de retribució de 10.562’43 euros 
anuals. 
 
Atès que les funcions que desenvolupa el referit treballador (patrimoni històric, normalització 
lingüística, publicacions, activitats culturals, suport a altres activitats, investigació històrica, arxiu i 
agenda local 21) són pràcticament les mateixes que les de la plaça de la plantilla de personal 
funcionari, tot això conformement al que es desprèn de la documentació que s’adjunta a aquest 
expedient. 
 
Aquesta Batlia proposa elevar al ple l’adopció dels següents acords: 
 
1r. Incrementar la retribució anual del treballador laboral, Sr. Antoni Mas Fornés, per l’import de 
10.562’43 euros/any, corresponent a la diferencia retributiva entre les dues places, prorratejat en 14 
mensualitats, amb motiu del desenvolupament efectiu de les referides funcions. 
 
2n. En el cas de l’any 2011, incrementar la retribució del referit treballador per l’import corresponent a 
la part proporcional al període de juliol a desembre del 2011 de la diferencia retributiva entre les dues 
places, és a dir, per l’import de 5.281’21 euros. Aquest increment es farà efectiu una vegada el ple 
hagi adoptat l’acord, prorratejat en les mensualitats que restin per abonar l’any 2011. 
 
3r. Notificar el present acord a l’interessat i als Serveis d’Intervenció i Tresoreria municipals, als 
efectes oportuns. 
 
No obstant, el ple acordarà.” 
 
 
INTERVENCIONS: 
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Pren la paraula el Batle fent referència al currículum i als serveis prestats a l’Ajuntament per Antoni 
Mas. Desenvolupa tasques de tècnic de patrimoni, arxiver i normalització lingüística, entre altres. 
Entre la plaça de personal laboral, que ell ocupa actualment, i la de funcionari, que té creada 
l’Ajuntament, existeix una diferencia aproximada de deu mil euros, i es proposa l’equiparació salarial 
a partir de dia 1 de juliol de 2011. 
 
Acte seguit, intervé el portaveu Jaume Malberti (CPU) dient que si bé reconeix el serveis prestats per 
Antoni Mas, consideren que no és el moment de dur a terme un augment de sou d’aproximadament 
deu mil euros. 
 
Per la seva part, el portaveu Martí Torres (PP) comenta que ningú dubta del treball i la vàlua 
d’Antoni Mas. No obstant, recorda que els grups de l’oposició de la passada legislatura varen criticar 
totes les mesures referents al personal presentades pels grups PP i CPU, en base a la manca de relació 
de llocs de treball. 
 
Seguidament, el tinent de batle, Sr. Joan Monjo, reconeix que la relació de llocs de treball és un 
tema prioritari. No obstant, considera que el cas és una incongruència del grup PP, ja que va crear la 
plaça de personal funcionari, la dotà, i no va procedir a la seva convocatòria. 
 
Per la seva part, el portaveu Antoni Reus (SPC), comenta que la diferencia entre aquest cas i altres 
casos, és l’existència d’una plaça amb les funcions que Antoni Mas està desenvolupant. 
 
Novament pren la paraula el Batle, dient que si s’aprova la proposta, Antoni Mas serà el tècnic 
superior de l’Ajuntament de menor retribució. Pel que fa a la manca de justificació de les funcions 
desenvolupades al que fa referència l’informe del tècnic de gestió, el Batle demana que consti en acta 
que “el tècnic de gestió s’equivoca, perquè jo li aportaré dos documents municipals, en els que a 
Antoni Mas se li reconeixen les funcions que fa, signats per jo quan era batle l’any 1997 i per Antoni 
del Olmo, l’any 2003”. Afirma que la proposta és d’absoluta justícia i que seria un fet imperdonable 
que aquest Ajuntament deixas perdre una persona de la vàlua d’Antoni Mas. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per majoria (9 vots a favor (6 Spc + 
3 CxI) i  8 abstencions (5 PP + 3 CPU)), acorden aprovar la proposta abans descrita amb els acords que hi 
són proposats. 
 
 
6.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA DE CREACIÓ I APROVACIÓ DELS ESTATUTS 
DEL CONSELL ASSESSOR SECTORIAL PER A LA PROMOCIÓ DEL TURISME DE CAN 
PICAFORT. 
 
 
Es presenta la proposta de Batlia de dia 14 d’octubre de 2011, la qual diu: 

 
“Atès que el Títol Preliminar de la CE estableix que els poders públics facilitaran la 

participació de tots els ciutadans en la vida política, econòmica, cultural i social. 
 
Vist que, en l’àmbit local, aquest principi constitucional està reflectit en el Capítol IV del Títol 

V de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, on s’estableix que les 
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Corporacions facilitaran la més amplia informació sobre la seva activitat i la participació de tots els 
ciutadans en la vida local, sense que en cap cas puguin menyscabar les facultats de decisió dels òrgans 
representatius regulats per la Llei. 

 
Atès que és intenció d’aquesta Corporació fomentar la participació activa dels agents 

representatius dels àmbits social, econòmic, cultural, entre d’altres, en la definició i gestió de les 
diferents polítiques municipals.  

 
Atesa la importància que el sector turístic té per el nostre municipi, des de l’Ajuntament es 

considera necessari ajuntar i concentrar els esforços dels diferents col·lectius implicats, públics i 
privats, per aportar idees, experiències, coneixements, etc que permetin definir estratègies per a 
promocionar, desestacionalitzar, dinamitzar, diversificar el sector turístic, tenint en compte el medi 
ambient.  

 
Atès que l’article 130 del Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el 

Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les Entitats Locals, contempla la figura 
dels Consells Sectorials que tenen com a finalitat canalitzar la participació dels ciutadans i de les seves 
associacions en els assumptes municipals.  

 
Atès tot l’anterior, en ús de les facultats legalment atribuïdes, PROPOS a l’Ajuntament Ple, 

l’adopció dels següents ACORDS 
 
PRIMER.- Crear el Consell Assessor Sectorial per a la Promoció del Turisme i l’Oferta 

Bàsica de Can Picafort com a instrument que permeti canalitzar la participació dels ciutadans, 
organitzacions i associacions en els assumptes municipals, desenvolupant únicament funcions 
d’informe i, en el seu cas, de proposta sobre assumptes relatives al sector turístic.  

 
SEGON.- Aprovar els Estatuts reguladors del Consell Asesor Sectorial per a la Promoció del 

Turisme i l’Oferta Bàsica de Can Picafort que seguidament es transcriu:  
 

“ESTATUTS REGULADORS DEL CONSELL ASSESSOR SECTORIAL  
PER A LA PROMOCIÓ DEL TURISME DE CAN PICAFORT 

 
TÍTOL PRELIMINAR. 

Article 1. Naturalesa  
1. El consell sectorial, sota la denominació de Consell Assessor Sectorial per a la Promoció 

del Turisme Can Picafort, en endavant el Consell Assessor Sectorial de Turisme, es constitueix sota 
l’emparament de l’article 130 del R.D. 2568/1986, de 28 de novembre, per el qual s’aprova el 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.  

 
2. El Consell Assessor Sectorial de Turisme desenvoluparà exclusivament tasques 

informatives i formularà propostes en relació amb les iniciatives municipals, en relació als serveis 
municipals directament relacionats o amb repercussió a l’ activitat turística i en relació a iniciatives 
que puguin ser de rellevància per a la destinació de Can Picafort  

3. Els acords o propostes sorgides del Ple Consell Assessor Sectorial de Turisme del només 
tindran caràcter de recomanació i/o consultiu, en cap cas tindran caràcter decisori. 

 
Article 2. Regulació.  
El Consell Assessor Sectorial de Turisme es regirà per l’establert en els presents Estatuts, així 

com també pel disposat en el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats 
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Locals i demés disposicions legals que, amb caràcter supletori, li resultin d’aplicació.  
 
Article 3. Finalitats.  
El Consell Assessor Sectorial de Turisme té per objecte:  
a. Crear un espai d’informació, estudi i debat on tinguin cabuda i s’integrin els 

diversos agents institucionals, econòmics i socials  que treballen en el sector del 
turisme  

b. Impulsar i fomentar l’activitat econòmica  de Can Picafort  
c. Estudiar la realitat econòmica i turística del municipi, analitzar i donar facilitats 

per promoure noves fórmules de negoci.  
d. Fomentar la utilització racional dels recursos naturals disponibles.  
e. Proposar l’encàrrec i la realització d’estudis justificant-ne la necessitat.  
f. Coordinar la participació dels sectors involucrats en l’activitat econòmica de Can 

Picafort per fomentar la cooperació intersectorial i establir sinèrgies de feina. 
g. Ser òrgan de consulta en la presa de decisions sobre temes que tinguin incidència i 

interès en el sector.  
h. Presentar suggeriments, queixes, iniciatives i propostes no vinculants a 

l’Ajuntament de Santa Margalida, per tal de que siguin discutides per l’òrgan 
competent.  

i. Elevar propostes a la consideració dels òrgans de govern de l’Ajuntament de Santa 
Margalida o d’altres institucions o organismes en el marc dels objectius generals 
de promoció i dinamització del turisme de Can Picafort.  

j. Fer un seguiment de la gestió municipal, a partir dels plans, programes o 
actuacions aprovats per l’Ajuntament o, en el seu defecte, a partir del  Pressupost 
Municipal; així com també col·laborar i assessorar en la seva elaboració 

 
Article 4. Atribucions.  
Les atribucions del Consell Assessor Sectorial de Turisme tenen un caràcter consultiu i 

informatiu, podent elaborar estudis, dictàmens i propostes en l’àmbit sectorial pel qual ha estat 
constituït. Els documents elaborats no seran en cap cas vinculants, sinó que tindran rang de 
recomanació. No obstant, i en el cas de que es consideri adient per part dels òrgans de govern de 
l’Ajuntament de Santa Margalida podran derivar en propostes que, en tot cas, seran elevades als 
òrgans municipals competents per la seva aprovació.  

 
Article 5. Àmbit.  
L’àmbit d’actuació del Consell Assessor Sectorial de Turisme es circumscriu exclusivament a 

la zona turística de Can Picafort. No obstant l’anterior, s’estableix la possibilitat d’interrelació amb 
altres Consells Sectorials o institucions d’altres municipis.  

 
Article 6. Duració.  
El Consell Assessor Sectorial de Turisme es constitueix per temps indefinit, sense perjudici de 

que els seus membres puguin variar amb motiu de canvi en l’Ajuntament o organisme del que siguin 
representants.  

 
Article 7. Domicili.  
1. Es fixa el domicili o seu del Consell Assessor Sectorial de Turisme a les oficines municipals 

de Can Picafort situades a la Plaça Enginyer Gabriel Roca número 6 de Can Picafort, CP 07485.  
 
2. El Ple del Consell podrà modificar el domicili del Consell Assessor Sectorial de Turisme 

que, en tot cas, haurà d’estar ubicat dins del terme municipal de Santa Margalida. L’acord adoptat al 
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respecte es proposarà a l’Ajuntament de Santa Margalida per a la seva aprovació i el seu contingut es 
publicarà en el Butlletí Oficial de la Comunitat Autònoma.  

 
TITOL II.- ORGANITZACIÓ I FUNCIONAMENT. 

CAPITOL I. ORGANITZACIÓ. 
Article 8.- Òrgans.  
El Consell Assessor Sectorial per a la Promoció del Turisme de Can Picafort estarà compost 

pels següents òrgans i membres 
- El Ple.  
- Les Comissions de Treball. 
- El President.  
- Els Vicepresidents. 
- Els Consellers 
- El Secretari  
 
Article 9.- Ple del Consell Assessor Sectorial de Turisme. 
1. El Ple del Consell Assessor Sectorial de Turisme estarà compost pels següents membres:  
a. El President que, en qualsevol cas, ho serà el Regidor-Delegat de Can Picafort, podent 

delegar les seves funcions als Vicepresidents en l’ordre establert.  
b. El Vicepresident Primer que, en qualsevol cas, ho serà el Regidor de Turisme i Comerç o 

regidor en qui delegui.  
c. El Vicepresident Segon que, en qualsevol cas, ho serà el Regidor d’Urbanisme i Medi 

Ambient o regidor en qui delegui.    
d. Dos consellers en representació de l’Associació Hotelera de Can Picafort.  
e. Dos consellers en representació de l’Associació de Comerciants.  
f. Dos consellers en representació de l’Associació de Restauració.  
g. Dos consellers en representació de l’Associació de Veïns i Residents de Son Bauló. 
h. El nombre de consellers podrà augmentar si es creen noves associacions o entitats que 

per la seva naturalesa i estant relacionades amb l’activitat turística puguin ser 
susceptibles d’incorporar-se al Consell Assessor Sectorial de Turisme prèvia sol.licitud 
per escrit al President i posterior acceptació per majoria absoluta del Plè del Consell. 

 
2. Actuarà com a Secretari del Ple del Consell, amb veu però sense vot, el Secretari de la 

Corporació o funcionari en qui delegui.  
 
3. Podran assistir a les reunions del Ple aquelles persones que el President o a proposta 

d´algun dels consellers amb comunicació prèvia, es considerin adients per raó de competència o 
activitat, en funció de les matèries que s’hagin de sotmetre a consideració amb la finalitat d’informar 
i assessorar sobre aspectes concrets. Aquestes persones, que tindran veu però no tindran dret a vot. 

 
Article 10. Comissions de Treball.  
1. El Ple podrà crear les Comissions de Treball que consideri oportunes, observant l’establert 

en l’article 18 dels present estatuts pel que fa al seu règim de funcionament. 
2. Les Comissions de Treball tindran la consideració de sectorials i estaran compostes com a 

màxim per 5 membres que seran designats pel President a proposta del Ple.  
3. Exercirà les funcions de President de la Comissió la persona que fos designada per cada 

Comissió d’entre els seus membres.  
4. Actuarà com a Secretari de la Comissió la persona que fos designada per cada Comissió 

d’entre els seus membres.  
5. El President de la Comissió de treball serà el responsable d’ informar al Ple del Consell 
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dels resultats de la feina realitzada per la comissió i les conclusions a les que s’arribi 
 
Article 11. President.  
El President del Consell Assessor Sectorial presidirà el Ple del Consell i serà el Regidor-

Delegat de Can Picafort, podent delegar les seves funcions d’acord amb l’establert en l’article 9 dels 
presents Estatuts  

 
Article 12. Vicepresidents.  
Els Vicepresidents del Consell Assessor Sectorial de Turisme seran el Regidor de Turisme i 

Comerç (Primer) i el Regidor d’urbanisme i Medi Ambient (Segon)  
 

CAPITOL II. FUNCIONAMENT 
Secció 1ra. Funcionament del Ple. 

Article 13. Règim de les sessions.  
1. El Ple es reunirà amb caràcter ordinari dues vegada a l’any, una dins el primer trimestre 

de l’ any (gener a març) i la segona dins el primer trimestre del segon semestre de l’any 
(juliol, a setembre) 

2. El Ple del Consell es podrà reunir amb caràcter extraordinari quan:  
a. Així ho acordi el Ple.  
b. A iniciativa del President.  
c. A instància d’un terç dels membres del Ple, mitjançant sol·licitud dirigida al President, 

havent d’especificar a la sol·licitud els assumptes a tractar.  
 
3. Per raons d’interès, el Ple es podrà reunir en sessió de caràcter extraordinari i urgent quan 

concorrin a més del  president, un dels dos vicepresidents, el secretari i la majoria dels Consellers 
que composen el Ple i manifestin la seva voluntat expressa de constituir-se en sessió plenària.  

 
Article 14. De la convocatòria.  
1. Les sessions del Ple del Consell Assessor Sectorial de caràcter ordinari seran convocades i 

notificades pel President al menys deu dies hàbils abans de la data prevista de celebració. A la 
convocatòria s’hi adjuntarà un ordre del dia de la sessió i l´acta de la sessió anterior per lectura 
prèvia a la seva aprovació, restant en el domicili del Consell la documentació suport a efectes de 
consulta per part dels Consellers.  

 
2. El President podrà convocar i notificar sessions del Ple del Consell Assessor Sectorial de 

caràcter extraordinari al menys cinc dies hàbils abans de la data de celebració. A la convocatòria 
s’hi adjuntarà un ordre del dia de la sessió i l´acta de la sessió anterior per lectura prèvia a la seva 
aprovació, restant en el domicili del Consell la documentació suport a efectes de consulta per part 
dels Consellers.  

 
Article 15. De la constitució del Ple.  
1. El Ple del Consell Assessor Sectorial de Turisme, tant en sessió ordinària com en sessió 

extraordinària, quedarà vàlidament constituït en primera convocatòria quan concorrin un número de 
consellers que representin la majoria absoluta del número de membres que composin el Ple i en 
segona convocatòria, mitja hora més tard, qualsevol que sigui el número de consellers sempre i quan 
representin al manco la majoria del número total de consellers i els col.lectius als quals representen 
siguin també la majoria. (Ex si actualment hi ha 8 consellers en segona convocatòria han de ser 
mínim 5 i si són 4 associacions n’hi ha d’haver tres de representades)  

2. El Ple del Consell es podrà constituir en sessió extraordinària i urgent quan concorrin les 
condicions establertes en l’article 13.3 dels presents Estatuts.  
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3. Per a la vàlida eficaç constitució del Ple, deliberacions i adopció d’acords, serà requisit 
inexcusable la concurrència del President o un dels Vicepresidents  i del Secretari o persona en qui 
aquest delegui  

 
Article 16. Dels Acords.  
Els acords del Ple s’adoptaran per majoria simple, excepte l’acord per proposar la 

modificació dels Estatuts que requerirà el vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal de 
membres del Ple.  

 
Article 17. De les votacions.  
Les votacions per a l’adopció dels acords seran ordinàries, si bé el Secretari haurà de 

reflectir en l’acte de la sessió el sentit del vot expressat per cada un dels membres 
 

Secció 2na. Funcionament de les Comissions de Treball 
Article 18. Constitució, règim i funcionament  
1. La constitució de les Comissions de Treball, el règim de sessions, la seva periodicitat, 

convocatòria, contingut dels treballs i adopció d’acords quedarà establert amb caràcter previ en el 
moment de constitució de cada comissió.  

2. Per a la vàlida i eficaç constitució, deliberacions i adopció d’acords, serà requisit 
inexcusable la concurrència del President de la Comissió de treball i del Secretari o de la persona 
que el substitueixi. 

3. Els acords de les Comissions de Treball s’adoptaran per majoria simple.  
4. Les Comissions podran sol·licitar l’assistència a un o a varis tècnics i experts externs en 

les matèries a tractar sense que, en cap cas, dita assistència pugui ser retribuïda a no ser 
que hagi estat prèviament autoritzat pel Ple del Consell Assessor de Turisme.  

5. El President de la Comissió de Treball serà l’encarregat de traslladar els dictàmens de la 
mateixa al Ple del Consell Assessor de Turisme 

 
TÍTOL III.- FUNCIONS DELS ÒRGANS. 

Article 19. Funcions del Ple.  
Son funcions del Ple del Consell Assessor Sectorial de Turisme les següents:  

a. Formular propostes de modificació dels presents Estatuts.  
b. Aprovar les actes de les sessions plenàries.  
c. Encarregar i aprovar estudis i dictàmens.  
d. Sotmetre propostes a la consideració dels òrgans de l’Ajuntament de Santa 

Margalida.  
e. Elevar propostes a altres organismes.  
f. Constitució de les Comissions de Treball. 
g. Designar els components de les Comissions de Treballs i proposar al President i 

al Secretari. 
h. Decidir la incorporació de nous membres 
i. Aquelles altres que no estiguin expressament atribuïdes a altres òrgans i que 

contribueixin a la consecució de les finalitats descrites en l’article 3 dels presents 
Estatuts.  

 
Article 20. Funcions de les Comissions de Treball. 
Seran funcions de la Comissió de Treball aquelles de tipus tècnic, d’estudi i proposta que 
fossin encomanades en l’acord de creació.  
 
Article 21. Funcions del President. 
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Son funcions del President del Consell Assessor Sectorial de Turisme les següents: 
a. Convocar, presidir i dirigir les sessions del Ple del Consell. 
b. Fixar l’ordre del dia de les sessions ordinàries i extraordinàries.  
c. Representar al Consell Assessor Sectorial davant l’ organisme que pertoqui 
d. Dirigir-se a les diferents entitats a fi de que proposin els seus representants.  
e. Autoritzar amb el seu vist-i-plau les actes del Ple i els acords que s’adoptin.  
f. Elevar informes, assumptes i propostes del Ple a l’Ajuntament de Santa Margalida. 
g. Exercir el vot de qualitat en cas d’empat en una votació. Per fer ús d’aquest dret serà 

necessari que la votació es repeteixi i només si persisteix l’empat decidirà el vot de 
qualitat.  

h. Altres funcions inherents al càrrec 
 
Article 22. Funcions dels Vicepresidents.  
Correspon al Vicepresidents, pel seu ordre, substituir al President en els casos d’absència, 

vacant o impossibilitat d’aquest, així com assistir-lo en l’exercici de les seves funcions.  
 

TÍTOL IV.- DRETS, DEURES I REQUISITS DELS MEMBRES DEL CONSELL. 
Article 23. Drets dels Consellers.  
Tots i cadascun dels membres del Consell Assessor Sectorial ostenten els següents drets: 
a. Assistir, participar i elevar propostes i mocions als òrgans del Consell sobre qualsevol 

matèria de la seva competència.  
b. Exercitar el dret de vot, així com fer constar en acta els extrems que consideri.  
c. Formular precs i preguntes.  
d. Obtenir qualsevol informació que estimi necessària pel correcte desenvolupament del seu 

càrrec, així com sol·licitar els antecedents i documents que precisi en relació als temes a 
tractar pel consell, que seran facilitats pel Secretari sense que puguin sortir de la seu del 
Consell, excepte que el President ho autoritzi expressament. 

e. Proposar al President l’ assistència de tècnics o experts amb caràcter ocasional i si algun 
aspecte a tractar al Ple del Consell ho requereix  

f. Tots aquells drets inherents a la condició de conseller.  
 
Article 24. Pèrdua de la condició de Conseller.  
Els membres del Consell Assessor Sectorial de Turisme perdran la seva condició de 

Consellers en els següents casos:  
a. Per defunció o declaració legal d’absència o mort.  
b. A proposta de les entitats que representi. 
c. Per dissolució de l’ entitat que representi 
d. Per declaració judicial que afecti a la capacitat d’obrar.  
e. Per renuncia expressa del Conseller.  
f. A proposta del Ple del Consell dirigida a l’entitat que representa i acceptada per aquesta 

quan es produeixi una absència reiterada a les sessions del Ple del Consell sense causa 
justificada, designant en aquest cas nou conseller.  

 
Article 25. Exercici del càrrec.  
L’exercici del càrrec de Conseller serà gratuït.  
 
Article 26. Duració.  
1. El càrrec de Conseller finalitzarà automàticament quan acabi el temps durant el qual fou 

designat per representar l’entitat que el va elegir, sense perjudici de que segueixi exercint el seu 
càrrec “en funcions” fins que l’entitat en designi a un altre.  
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2. Tots els Consellers podran ser reelegits per les respectives entitats a les quals 

representen. “ 
 

TERCER.- Publicar el text íntegre dels Estatuts en el Butlletí Oficial de les Illes Balears. .  
 
No obstant, el l’Ajuntament Ple, amb el seu superior criteri, acordarà.” 

 
INTERVENCIONS: 
 
Intervé en primer lloc el tinent de batle, Sr. Joan Monjo, dient que el nucli de Can Picafort és un 
nucli eminentment turístic. L’objectiu es que tota la gent i associacions de Can Picafort que puguin 
estar afectats per aquests temes, puguin dir el que troben, dins un òrgan de nova creació, el Consell 
assessor sectorial per a la promoció del turisme de Can Picafort. S’han elaborat uns estatuts del 
mateix. 
 
Seguidament pren la paraula el portaveu Martí Torres (PP), dient que li sembla bé la proposta. No 
obstant, fa referència als articles 8 i 9 sobre la composició dels òrgans. Des del seu punt de vista, el 
president hauria de ser el Batle, hi hauria d’haver representació de tots els grups politics de 
l’Ajuntament, i de l’associació de taxistes. Ho presenta com a esmena. 
 
Respon el Batle dient que la comissió informativa és el lloc per consensuar les propostes. Considera 
que l’Ajuntament està ben representat. Per tant, no es modificarà la proposta. 
 
Novament intervé el Sr. Monjo puntualitzant que els membres del ple que formen part del consell no 
actuen com a representants dels seus partits. Per altra part, es demana si en el cas de que aquest 
Consell s’hagués creat la passada legislatura, si el Sr. Torres hauria estat president del mateix? 
 
Per la seva part, el portaveu Antoni Reus (SPC), fent referència a la puntuació del Sr. Monjo, recorda 
que la representació és de caràcter institucional, i no partidista. 
 
Intervé novament el Sr. Torres, presentant una esmena consistent en que el president sigui el Batle de 
l’Ajuntament i que tots els partits politics, amb representació municipal, estiguin representats en 
aquest consell, així com també dos representats del col·lectiu de taxistes de Can Picafort. Demana que 
consti en acta aquesta esmena. 
 
El Batle recorda que el grup PP ha governat aquest municipi la majoria d’anys, i no ha creat un consell 
com aquest, i que aquest consell no suposa llevar competències al ple o a altres òrgans municipals. 
 
El Sr. Monjo, en referència a l’esmena del Sr. Torres, comenta que si alguna associació, com taxistes o 
tercera edat, col·labora de forma important amb el consell, podrà passar a formar part del mateix 
permanentment. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits, per majoria (9 vots en contra (6 Spc + 3 CxI) i  8 vots a favor (5 PP + 3 CPU)), 
acorden desestimar l’esmena abans exposada, presentada pel Sr. Torres, consistent en que el president 
sigui el Batle de l’Ajuntament i que tots els partits politics, amb representació municipal, estiguin 
representats en aquest consell, així com també dos representats del col·lectiu de taxistes de Can 
Picafort. 
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Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per majoria (9 vots a favor (6 Spc + 
3 CxI) i  8 abstencions (5 PP + 3 CPU)), acorden aprovar la proposta de la batlia abans descrita amb els 
acords que hi són proposats. 
 
 
7.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA DE SOL·LICITUD AL CONSELL  INSULAR DE 
MALLORCA  DE LA REPARACIÓ DE LES CARRETERES DE “SON MAS” I DEL “CAMÍ 
DE SON FLÓ”. 
 
Es presenta la moció de Batlia de dia 17 d’octubre de 2011, la qual s’indexa a continuació: 
 

 
“Les carreteres MA-3401 i MA-3412 són dues vies titularitat del Consell de Mallorca.  
En el cas de la MA-3401, que arranca dins el nucli de Santa Margalida (carrer Pou de Sa 

Garriga), i connecta amb la carretera MA-3400 que va de Santa Margalida a Son Serra de Marina, 
passant pel cementiri municipal. 

La MA-3412, coneguda com el Camí de Son Flor, connecta la MA-3410 que va de Santa 
Margalida a Can Picafort, amb la MA-3411, passant per la Depuradora de Santa Margalida. 

En ambdós casos es tracta de carreteres de molt de transit per part dels veïnats del municipi. 
Les pavimentacions que s'han anat fent al llarg dels anys a les carreteres MA-3401 i MA-3412 

ha provocat que s'ha anat elevant el paviment, mentre que les voreres del mateix s'ha anat degradant, i 
disminuint, de manera que aquestes carreteres han anat perdent amplada. 

En aquests moments, a moltes parts d'aquestes vies no és possible que dos vehicles que es 
creuïn puguin passar. 

Per aquests motius, considerem que és necessari que és realitzi una pavimentació adequada 
d'aquestes carreteres per evitar els perills que existeixen actualment. 

 
Per tot això, PROPÒS al Ple l’adopció del següents ACORDS 
 
PRIMER.- Instar a la Direcció General de Carreteres per tal de que comprovi l'estat actual de 

les carreteres MA-3401 i MA-3412, i hi realitzi les actuacions necessàries per tal de millorar-ne les 
condicions de seguretat. 

 
SEGON.- Remetre aquest acord a la Direcció Insular de Carreteres del CIM.  
 
No obstant, el Ple, amb el seu superior criteri, acordarà.” 

 
 
INTERVENCIONS: 
 
Pren la paraula el portaveu Antoni Reus (SPC) comentant que es tracta de dues vies, que a causa 
d’asfaltats successius, s’ha reduït l’amplada de les mateixes. Per tant, es demana al Consell que tengui 
present aquest fet, i es duguin a terme actuacions per millorar la seguretat de les dues vies. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, prèvia deliberació, per unanimitat 
acorden aprovar íntegrament la proposta  abans descrita i els acords que hi són proposats. 
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8.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA SOBRE EL PLA D’ACCIÓ D’ENERGIA 
SOSTENIBLE. 
 
Es presenta la proposta del regidor de Medi Ambient de data 19 d’octubre de 2011, la qual diu: 
 
“L'Ajuntament de Santa Margalida, en la sessió ordinària del ple de l'Ajuntament Ple de dia 28 de 
març de 2011 va acordar facultar al Batle per tal de que, en nom i representació de l'Ajuntament de 
Santa Margalida, subscrigués el Pacte entre Batles (iniciativa de la Comissió Europea amb l'objectiu 
de que les entitats locals contribueixin a assolir els objectius de la UE en política energètica i, amb 
especial, a reduir com a mínim en un 20 % les emissions de CO2 pel 2020). L'esmentat Pacte va ser 
subscrit el 28 d'abril de 2011. 
L'esmentat pacte inclou entre els seus compromisos, la elaboració d'un Inventari d'Emissions de 
Referència que serveixi com a base per a la redacció i la presentació d'un Pla d'Acció per a l'Energia 
Sostenible. 
Atès que s'ha redactat un Pla d'Acció per a l'Energia Sostenible amb un conjunt d'actuacions que 
permeten assolir l'objectiu de reduir com a mínim en un 20% les emissions de CO2 del municipi de 
Santa Margalida a l'any 2020. 
 
Per tot això, PROPÒS al Ple l’adopció el següent ACORD 
 
PRIMER.- Aprovar el Pla d'Acció per a l'Energia Sostenible del municipi de Santa Margalida. 
 
SEGON.- Notificar el present acord a la Direcció General d'Indústria i Energia del Govern de les Illes 
Balears. 
 
No obstant, el Ple, amb el seu superior criteri, acordarà.” 
 
 
INTERVENCIONS: 
 
Pren la paraula el portaveu Antoni Reus (SPC) comentant que l’objectiu del pacte entre batles és 
aconseguir que els ens locals contribueixin a assolir els objectius de política energètica. El 28 d’abril 
de 2011 es feu efectiva l’adhesió a aquest pacte. Un compromís del mateix és la presentació d’un pla 
d’acció per l’energia sostenible. Es durà a terme una jornada de presentació del mateix. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, prèvia deliberació, per unanimitat 
acorden aprovar íntegrament la proposta  abans descrita i els acords que hi són proposats. 
 
 
9.- PRÈVIA RATIFICACIÓ DE LA INCLUSIÓ A L’ORDRE DEL DIA, ELECCIÓ DE 
JUTGE DE PAU SUBSTITUT. 
 
Prèvia ratificació de la inclusió del present assumpte a l’ordre del dia, per unanimitat dels assistents, es 
passa a debatre el punt. 
 
1. ANTECEDENTS  
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1. En aquest Ajuntament es tramita l’expedient per nomenar jutge de pau substitut d’aquest municipi. 
 
2. El secretari va emetre l’informe jurídic sobre el procediment a seguir, el qual consta a l’expedient. 
 
3. Per edicte publicat en el BOIB núm.133, de data 6 de setembre de 2011, es va fer la convocatòria 
pública per cobrir la plaça de què es tracta i, finalitzat el termini de presentació d’instàncies, s’ha presentat 
una única instància, la del  Sr. Miguel Calvó Ribas 
   
 
2. FONAMENTS DE DRET 
 
D’acord amb els articles 101.2 de la Llei 6/1985, d’1 de juliol, del poder judicial, i 6 del Reglament 
núm. 3/1995, de 7 de juny, dels jutges de pau, correspon al Ple de la corporació efectuar proposta de 
nomenament del jutge de pau substitut d’aquest municipi, per acord adoptat amb el vot favorable de la 
majoria absoluta dels seus membres, entre les persones que, reunint les condicions legals, hagin 
presentat instància en la convocatòria pública. 
 
 
Seguidament els reunits prèvia deliberació procedeixen a votar i per unanimitat, que representa el vot 
favorable de la majoria absoluta legal, queda elegit per a exercir el càrrec de jutge de pau substitut 
d’aquest municipi el Sr. Miguel Calvó Ribas. I així mateix es proposa el seu nomenament a la Sala de 
Govern del Tribunal de Justícia de les Illes Balears per conducte del Jutjat Degà d’ Inca. 
 
 
10.- MOCIONS D’URGÈNCIA. 
 
Estant present tots el membres que formen la corporació, s’acorda per unanimitat, que representa el vot 
favorable de la majoria absoluta legal, la urgència del següent punt:  
 
EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL CAN PICAFORT UNIT 
MITJANÇANT LA QUAL DEMANA QUE LA PLANTA BAIXA DEL CENTRE CÍVIC DE 
CAN PICAFORT SIGUI DÚS PREFERENT PER L’ASSOCIACIÓ DE LA GENT GRAN DE 
CAN PICAFORT. 
 
Es presenta la moció del Grup Municipal de Can Picafort Unit de dia 26 d’octubre de 2011, la qual 
diu: 
 
“Can Picafort Unit demana que la planta baixa del Centre Cívic de Can Picafort sigui d´ús preferent 
per a l’Associació de la Gent Gran de Can Picafort, ja que consta de quasi 600 socis i des de l’any 
2000 que es va inaugurar el centre, sempre ha estat d’ús exclusiu per a la terceera edat de Can 
Picafort.” 
 
INTERVENCIONS: 
 
Pren la paraula el portaveu Jaume Malberti (CPU) explicant la moció del seu grup, consistent en 
sol·licitar que la planta baixa del centre cívic de Can Picafort sigui d’us preferent per a l’Associació de 
la gent gran de Can Picafort, perquè des de la seva inauguració ha estat així. 
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En aquest moment, el Batle demana als grups PP i CPU, que si presenten mocions d’urgència facilitin 
copia de les mateixes als diferents grups politics. Recorda que l’equip de govern ha votat 
favorablement a la urgència, cosa que no feia l’anterior equip de govern. 
 
El Sr. Torres recorda que durant la passada legislatura es varen presentar mocions d’urgència a mitges 
i sense paper. 
 
Acte seguit, pren la paraula el tinent de batle, Sr. Joan Monjo, mostrant-se d’acord moció, i comenta 
que, tal com està redactada, no suposa cap canvi amb el que es fa actualment. 
 
Per la seva part, el regidor Pedro Mas (CPU) demana ser informat de si tots els locals de la planta 
baixa seran d’us exclusiu per la tercera edat. 
 
Respon el Sr. Monjo dient que el seu grup recolza la proposta. 
 
El portaveu Martí Torres (PP) presenta una esmena consistent en que la tercera edat triï els locals per 
dur a terme les seves activitats. 
 
El Batle afegeix “sempre d’acord amb l’Ajuntament”. 
 
El portaveu Antoni Reus (SPC) recalca la diferencia entre ús exclusiu i ús preferent, i considera que 
els edificis municipals s’han de compartir. 
 
El Sr. Monjo recorda que la tercera edat actualment ocupa la major part de la planta baixa del centre, i 
es demana si això no és ús preferent. 
 
El Batle comenta que per primer cop en molts d’anys es planteja donar l’exclusivitat a una associació 
del municipi. Reitera que els edificis municipals són de tots i considera que la proposta d’exclusivitat 
és una monstruositat. 
 
Seguidament el Sr. Torres exposa la seva esmena, que consisteix en que, donat que la tercera edat 
utilitzava dos locals de la planta baixa i ara sols en té un, si necessita el segon, que el pugui utilitzar. 
 
El Batle comenta que si l’associació té mes necessitats que parlin amb el Batle per veure si les poden 
atendre. Recorda que els espais són de tots, i l’Ajuntament els ha de gestionar democràticament. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits, per majoria (9 vots en contra (6 Spc + 3 CxI) i  8 vots a favor (5 PP + 3 CPU)), 
acorden desestimar l’esmena abans exposada, consistent en que donat que la tercera edat utilitzava dos 
locals de la planta baixa i ara sols en te un, si necessita el segon, que el pugui utilitzar 
 
Seguidament els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat, acorden aprovar íntegrament la moció  abans 
descrita, presentada pel grup CPU. 

 
 
PART DE CONTROL I SEGUIMENT D’ALTRES ÒRGANS DE LA CORPORACIÓ. 
 
1.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE BATLIA 
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D’acord amb allò que disposa l’article 42 del reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, i per indicació del Sr. Batle, el secretari passa a donar succinta compte dels 
decrets de Batlia i resolucions dictades des de dia 16 de setembre de 2011 (núm.619) fins dia 15 
d’octubre de 2011 ( núm. 721). 
 
INTERVENCIONS: 
 
Pren la paraula el portaveu Martí Torres (PP) fent referència als decrets 626, 627, 628 i 629, sobre la 
jornada dels treballadors del SOIB. 
 
Respon el Batle dient que el conveni amb el SOIB, preveia la possibilitat d’ampliar les jornades 
durant els dos darrers mesos pels treballadors amb informe favorable per part dels orientadors del 
SOIB. Afegeix que el Govern encara no ha abonat les despeses d’aquestes contractacions. 
 
Acte seguit, el Sr. Torres fa referència al decret 634, sobre la contractació de Catalina Ramis, com a 
operari de serveis multiples. 
 
Respon el Batle dient que prové de la borsa d’operari de serveis multiples. 
 
El Sr. Torres demana ser informat del cost de les contractacions duites a terme de la referida borsa. 
 
 
2.- INFORMACIÓ DE BATLIA 
 
En primer lloc, pren la paraula la regidora Beatriz Gamundi (SPC), fent uns aclariments sobre temes 
d’educació. En primer lloc, s’ha remes un escrit a la Direcció General de Planificació, sobre el 
pagament de les despeses de calefacció de l’Institut, i s’informarà als pares sobre aquest tema. 
S’intentarà solucionar la caiguda de rajoles de la biblioteca de Can Picafort. Afirma que l’Escola 
d’Adults no perilla en absolut. Pel que fa a la cultura, s’ha intentat fer una programació cultural 
incloent tots els nuclis urbans. 
 
Seguidament pren la paraula el tinent de batle, Sr. Joan Monjo, dient que s’ha rebut una demanda de 
dues empreses de construcció, on sol·liciten el pagament d’unes factures dels anys 1998 a 2007. En 
aquest sentit, demana al Sr. Torres els motius pels que no va abonar les mateixes. 
 
Respon el Sr. Torres dient que no estaven conforme totalment i no tenia la informació tècnica i 
jurídica per fer front a les mateixes. 
 
Per altra part, el Sr. Monjo comenta que s’ha duit a terme una comissió sobre el cas de l’ocupació per 
part d’una persona d’unes instal·lacions del Col·legi de Can Picafort, i sols hi varen assistir dues 
persones de totes les convocades. Fa un resum de les actuacions realitzades fins al moment i convida a 
participar als que puguin donar mes informació sobre el tema. 
 
Acte seguit, intervé el portaveu Antoni Reus (SPC) recordant que en un ple anterior s’acordà la 
retirada de la tramitació de les normes subsidiàries per iniciar novament la seva tramitació. En aquest 
sentit, s’ha arribat a un acord per rescindir el contracte dels tècnics a qui s’havia encomanat la 
tramitació de les normes. Per altra part, s’ha realitzat la consulta prèvia per a la modificació puntual de 
les normes a la zona esportiva. 
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Per la seva part, el Batle comenta la intenció de l’equip de govern d’ampliar el cementeri, i per això 
s’ha obert un termini per saber la demanda real. També fa referència al deute del Govern Balear amb 
l’Ajuntament per les contractacions del SOIB i els policies turístics. Per altra part, comenta que 
s’instal·laran molt pocs llums de Nadal. S’ha elaborat un quadre informatiu sobre l’obertura al transit 
de la Plaça de la vila. Per altra part, en relació al cobrament de l’entrada a la finca de Son Real per part 
del Batle i gent del municipi de Vall d’Ebo, s’ha rebut una carta en la que retiren la referida factura. 
S’està treballant en el cobrament de la taxa de fems als habitatges en sol rústic. Per altra part, s’ha 
reunit amb el director general de sanitat, Sr. Joan Bestard, amb qui va tractar el tema del PAC i del 
centre sanitari antic de Can Picafort. Per altra part, per l’any vinent es preveuen excursions setmanals 
per la zona costera del municipi amb guies titulats. 
 
 
3.- PRECS I PREGUNTES 
 
1. En primer lloc, pren la paraula el portaveu Martí Torres (PP) comentant que és cert que hi ha un 
retard en el pagament de les despeses dels treballadors del SOIB i dels policies turístics, però és així 
des de fa alguns anys. Per altra part, es mostra d’acord amb el que ha comentat el Batle sobre els llums 
de Nadal. Pel que fa a l’ampliació del cementeri, recorda que l’anterior equip de govern va elaborar un 
projecte, i demana ser informat de si es preveu utilitzar-lo. 
 
Respon el Batle dient que ho estan estudiant. 
 
2. El Sr. Torres sol·licita li facin arribar les condicions del préstec amb La Caixa. A més, demana ser 
informat dels terrenys concrets que es preveuen adquirir a Santa Margalida i Can Picafort amb una 
part del mateix. 
 
El portaveu Antoni Reus (SPC) comenta que en el cas de Can Picafort s’està negociant, mentre que a 
Santa Margalida es tracta d’uns terrenys situats vora l’Institut. 
 
3. El Sr. Torres demana ser informat de si es preveu alguna actuació referent al carril bici de Can 
Picafort. 
 
Respon el tinent de batle, Sr. Joan Monjo, dient que aquest tema es tractarà en el Consell assessor de 
turisme, si bé considera que són els vianants els que han de tenir prioritat. 
 
4. El Sr. Torres fa referència als devuit contenidors en sòl rústic. 
 
El Sr. Reus puntualitza que no són devuit contenidors, sinó punts de recollida. 
 
5. El Sr. Torres demana ser informat de les causes per les que a algunes zones de Can Picafort en 
alguns moments no hi ha llum. 
 
Respon el Sr. Monjo dient que sembla que es deu a un problema de derivacions, i comenta que s’ha 
posat en funcionament un reten de personal de la brigada municipal. 
 
6. El Sr. Torres demana ser informat de si es preveu dur a terme alguna actuació referent als passos de 
la platja de Can Picafort. 
 
Respon el Sr. Monjo dient que la Llei de Costes preveu, com a mínim, un pas que comuniqui la mar 
amb la zona urbana cada 50 metres, i es treballarà en aquest sentit en acabar la temporada turística. 
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1. Acte seguit, intervé el regidor Andreu Aulet (CPU) dient que pel que fa a la taxa de fems de les 
vivendes en sol rústic, considera que s’hauria de prestar el servei abans de cobrar els rebuts, ja que 
actualment s’ha de pagar la taxa i no hi ha recollida. 
 
Respon el Batle dient que hi ha recollida, però no de davant cada una de les vivendes en sol rústic. 
D’igual manera, una persona que viu a un setè pis també ha de baixar el fems. 
 
 
I no havent-hi res més per tractar s’aixeca la sessió, essent les 23.20 hores del dia abans assenyalat, de la 
qual cosa com a secretari don fe. 
 
Vist i plau 
El batle          El Secretari  
 
 
Miguel Cifre Ferrer       Joan Seguí Serra 
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